
Jaarlijkse ledenvergadering 
van de buurtvereniging op 14 mei 2013 
Clubhuis Pétanqueclub d’Orion, Bergweg 5 

 
Verhinderd: Ton Frielink, Hilde Groen, Henk Schell, Fam. Van Zon, Jan de Jong, E. de Ruiter, Wilna 
Hüpkens. 
Aanwezig: 34 personen, zie bijgaande lijst. Hiervan zijn25 lid van de buurtvereniging. 
Loes Duin van Brederode Wonen als toehoorder. 
Dhr. E. Hagens als vertegenwoordiger van wethouder Schep om de plannen voor de herinrichting van 
de Bredrodelaan  te bespreken. 

 
1. Flip Stembert is de voorzitter en heet allen welkom en opent om 20 uur de vergadering. 

 
2. Vaststellen agenda. Toevoegen Carré, het monument op Park Brederode, bij punt 5. 

 
3. Vaststellen notulen vorige vergadering (10-3-2012)   

Opmerkingen: Jaartal 2012 vermelden op het verslag.  
En de naam goed spellen van Loes Cappelle. 

 
4. Jaarverslag over 2012 wordt voorgelezen door Cobie Schouwenburg.  

De tekst is te vinden op de website. 
 
5. Nieuws: de uitslag van het beroep bij de Raad van State over het bestemmingsplan 2012 is: 
 

1. Bouwhoogte Euphrasia: deze is teruggebracht naar de hoogte van de huidige gebouwen; 
binnen 1 jaar kan de gemeente hierover een nieuw besluit nemen. 

2. Wijzigingsbevoegdheid bouwen 28 woningen zuidrand Park Brederode is uit het 
bestemmingsplan. 

3. Bestemming grasstrook sportvelden langs de Brederodelaan blijft Landschap 
 
Carré. Het pas wind- en waterdicht gemaakte pand is de afgelopen weken veelvuldig bezocht door 
jongelui, die op de bergen zand klommen en met stenen de afscherming kapot gooiden. Er worden 
wel bekeuringen uitgedeeld door Security for All. Als buurtbewoners deze overlast constateren dan 
kunnen zij hen bellen:  023-5444488. 
Nog een ontwikkeling is dat er nu sprake is van alles slopen en alleen de voorgevel laten staan. Ipv 
van 44 luxe appartementen bouwen, waar de vergunning voor is verleend, zou de 
projectontwikkelaar nu 140 kleinere appartementen willen realiseren. 

18 woningen bouwen aan de Dr. J. van Deventerlaan? Belangstellenden, die dit plan willen 
onderzoeken en volgen kunnen zich melden bij Jolanda Florie. (tel. 023-5389039) Het is 
raadzaam dat hier een werkgroep gevormd wordt. (Eventueel samenwerken met werkgroep 
Milieu en samenleving?) 
 

Pauze met appelgebak en slagroom 
 
Monique Terwijn en Marlouk Alders voeren de kascontrole uit tijdens de pauze. 
 

6. Financieel verslag over 2012 door Wim van Meenen. De kascommissie vindt de vastlegging 

van de financiën in overeenstemming met de onderliggende stukken en geven een getrouw 



beeld. De vergadering  verleent de penningmeester décharge voor de administratie van 

2012.  

 
 

7. Vaststellen contributie 2013. Het bestuur stelt voor de contributieregeling van 2012 voort te 

zetten. Dat is ieder lid maakt een bedrag over van € 0 - € 10,-. De begrotingen 2013 en 2014 

worden conform vastgesteld. (zie bijlage) 

 
8. Verkiezing bestuursleden 

Hilde Groen is statutair aftredend en niet herkiesbaar. Bep Berntsen is bereid gevonden haar op te 
volgen en ook bereid het secretariaat op zich te nemen. De leden zijn het hiermee eens. 
Hilde Groen (verhinderd) wordt bedankt voor haar inzet  Zij krijgt nog een kadootje. 
Rob Smit is statutair aftredend en wel herkiesbaar. De vergadering was blij met zijn bereidheid in het 
bestuur te blijven. 
Cobie Schouwenburg wordt ook bedankt voor het uitvoeren van het secretariaatswerk en het 
vervaardigen van de nieuwsbrief en website. Zij krijgt een mooie bos bloemen. 
Ook Pim Oosterbaan krijgt een aardigheidje, was eerder bestuurslid, en verzorgt steeds trouw het 
kopiëren en vouwen van de nieuwsbrief en ook het rondbrengen in een deel van de buurt. 
  

9. Rondvraag en sluiting.  
Cobie: zoekt hulp bij het vervaardigen van de nieuwsbrief en/of het bijhouden van de website. Ab 
Schuurman biedt zich aan om de website te gaan bijhouden. 
Wie kijkt er wel eens op de website? Van de aanwezigen sommigen niet, maar veel toch wel. 
Het gebruik van het prikbord wordt nog even gememoreerd. Altijd handig als je iets wilt lenen, 
kopen, verkopen of je zoekt contact over een bepaald onderwerp. 
 
Onder de paraplu van de buurtvereniging wil Michiel Oosterhoff de ontwikkelingen van  het verkeer 
in de buurt structureel gaan volgen. Zo ook de maatregelen welke door de Gemeente ten aanzien 
hiervan zullen worden genomen. Hij verzoekt medebuurtgenoten hem hierin te ondersteunen. 
 
Na het huishoudelijk gedeelte kreeg dhr. Hagens van de gemeente het woord. Na een schets van het 
verleden moest hij erkennen dat het laatste jaar de ontwikkeling was gestagneerd vanwege 
capaciteitsgebrek in de afdeling. Vanaf deze maand wordt de draad weer opgepakt. De intentie is om 
aan beide zijden een vrijliggend fietspad te realiseren, zo mogelijk te vergroenen, echter ook het 
aantal parkeerplaatsen op peil te houden. Tevens zijn 3 paddentunnels in de plannen opgenomen. 
Behalve veel belangstellende detailvragen van de aanwezigen werd ook geconstateerd dat de 
vertragingen niet goed zijn. Immers, de plannen lopen al dertig jaar. Juiste parkeervoorzieningen op 
de juiste plaatsen zijn inmiddels urgenter dan ooit geworden. 
 
Deze avond vol uitwisseling over voor de buurt belangrijke kwesties werd ruim na half elf besloten. 
 
Bijlagen:  
Presentielijst. 
Financieel verslag en begroting 2013 en 2014 
Jaarverslag over 2012. 


